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Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wiociarvck

Wlociawck 27 .04.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Ponownie zwracam sig z uprzejm4 pro5bQ w imieniu mieszkafc6w

Zawiila o zbudowanie ulicy Figowej inwestycja ta jest potrzebna

z uwagi na bezpieczeristwo u2ytkolr'nik6w drogi'

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o Pomoc *' tej sprawie.

Z powa2aniem

ilf ,tt,T>"rtue--

Mariola Gawlowska


